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Protokół Nr LXI/22 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 29 grudnia 2022 r. 

 w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 12 00 

Godzina zakończenia: 13 20 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Violetta Kopka. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Skarbnik Gminy – Panią Joannę Błażuk, 

- Sekretarz Gminy – Panią Ewę Kisztelińską, 

- Dyrektorów jednostek, 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Violetta Kopka na podstawie zalogowanych 

urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 14 Radnych, czyli ustawowa większość do 

podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym- zapytania 

Radnych. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

6. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia 

KLUB „SENIOR+” w Mieroszowie. 
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7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie w sprawie utworzenia ośrodka 

wsparcia KLUB „SENIOR+” w Sokołowsku. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w Statucie Ośrodka 

Pomocy Społecznej. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wydatków, które nie wygasają 

w 2022 roku wraz z upływem roku budżetowego. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie Gminy na 

2022 r. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa  w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLIII/256/2021 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów.  

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Wałbrzyskiego. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie planu pracy Komisji Ogólnej  

na I półrocze 2023 rok. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej  

na I półrocze 2023 r.  

15. Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych w zakresie 

realizacji zadań OPS w Mieroszowie w 2021 roku. 

16. Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych w zakresie 

działań MCK w celu ograniczenia kosztów utrzymania obiektów przy ul. Hożej. 

17. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

18. Zakończenie obrad. 

 

Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad. 

Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 2 w zakresie 

Organizacyjnym, kto został wybrany na Zastępcę Kierownika Nieruchomości. 
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Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że Pani Joanna Cydzik. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 5 w zakresie Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Przestrzennej czy zostały nałożone jakieś kary i czy są jakieś 

konsekwencje wyciągane z tego tytułu. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że przeprowadzono rozmowy 

z zarządcami i zarządcy te wszystkie odpady wielkogabarytowe dowieźli do PSZOKu, w 

związku z tym ci którzy mieszkają we wspólnotach mieszkaniowych zostali obciążeni kosztami 

transportu i usunięcia odpadów. Żadnych kar administracyjnych nie było, ale wspólnota 

mieszkaniowa ponosi koszty gromadzenia odpadów wielkogabarytowych na terenie do tego nie 

przeznaczonym. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt V w zakresie 

Nieruchomości jaka jest różnica między przysiółkiem a wsią i co to tak naprawdę ta zmiana da 

tym ludziom. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że numery inwentarzowe na 

budynkach są jako Rybnica Leśna. Nie możemy przeprowadzić tego administracyjnie przez 

Gminę Mieroszów i Burmistrza, musi zająć się tym Ministerstwo Spraw Wewnętrznych  

i Administracji i trwają konsultacje. Pani Sołtys energicznie zajęła się tą sprawą i są tutaj te 

zadania, które musieliśmy przeprowadzić jako gmina, cały czas jesteśmy w kontakcie z 

Ministerstwem. 

Kierownik Referatu Organizacyjnego – Pani Beata Brzezińska powiedziała, że pierwszym 

krokiem była uchwała tworząca sołectwo, a w zasadzie dzieląca Rybnicę Leśną na Kamionkę i 

Rybnicę Leśną, ale tutaj chodzi o podział administracyjny. 

Kierownik Referatu Nieruchomości – Pani Violetta Leclaire powiedziała, że Kamionka 

będzie odrębną wsią, są traktowani jako nie przysiółek czyli mają swoje już prawa. Jest pewien 

problem jeżeli chodzi o skomunikowanie Kamionki. Kamionka nie jest traktowana jako 

odrębna miejscowość tylko jako Rybnica Leśna, w momencie kiedy powstaje nowy budynek 

to numeracja jest przypisana do Rybnicy Leśnej a nie do Kamionki. Osoby którzy są 

mieszkańcami Kamionki są traktowani jako mieszkańcy Rybnicy Leśnej. Chodzi również o 

załatwienie technicznych jak np. światłowód, jest to przeszkodą ponieważ nie mają osobowości 

jako miejscowość odrębna. 
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Burmistrz Mieroszowa powiedział, że chodzi tutaj też o obręb, ewidencje mapy zasadniczej, 

to będzie osobny obręb, chodzi o sprawy geodezyjne. Jeżeli postępowanie dojdzie do końca to 

zakończymy go pod koniec 2023 r. To nie jest taka procedura, że od razu coś się zmienia, to 

potrwa i będzie to też kosztowało. Sądzę, że w niektórych aspektach związanych z ewidencją 

będziemy musieli ponieść koszty jako gmina i w 2023 roku zabezpieczyć. 

Radna – Pani Grażyna Majkowska zwróciła się z pytaniem o kontrole dotyczące segregacji 

odpadów czy będzie jakieś sprawozdanie czy będzie informacja w jakim zakresie one są 

prawidłowe nieprawidłowe jak to wypadło. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że przygotujemy taką informację na kolejne 

posiedzenie Komisji Ogólnej 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 5. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie utworzenia ośrodka 

wsparcia KLUB „SENIOR+” w Mieroszowie omówiła Sekretarz Gminy – Pani Ewa 

Kisztelińska. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

Uchwała Nr LXI/340/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 grudnia 2022 r. 

 w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia KLUB „SENIOR+” w Mieroszowie została przyjęta 

14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymującymi się”. 

Zestawienie z głosowania 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXI/340/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia KLUB „SENIOR+” w Mieroszowie  

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie utworzenia ośrodka 

wsparcia KLUB „SENIOR+” w Sokołowsku omówiła Sekretarz Gminy – Pani Ewa 

Kisztelińska. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

Uchwała Nr LXI/341/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 grudnia 2022 r. 

 w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia KLUB „SENIOR+” w Sokołowsku została przyjęta 

14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymującymi się”. 

 

Zestawienie z głosowania 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Nr LXI/341/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia KLUB „SENIOR+” w Sokołowsku  

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w Statucie Ośrodka 

Pomocy Społecznej omówiła Sekretarz Gminy – Pani Ewa Kisztelińska. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

Uchwała Nr LXI/342/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 grudnia 2022 r. 

 w sprawie zmian w Statucie Ośrodka Pomocy Społecznej została przyjęta 14 głosami „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymującymi się”. 

Zestawienie z głosowania 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXI/342/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmian w Statucie Ośrodka Pomocy Społecznej 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wydatków, które nie 

wygasają w 2022 roku wraz z upływem roku budżetowego omówiła Skarbnik Gminy – 

Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

Uchwała Nr LXI/343/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 grudnia 2022 r. 

 w sprawie wydatków, które nie wygasają w 2022 roku wraz z upływem roku budżetowego 

została przyjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymującymi się”. 

 

Zestawienie z głosowania 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Uchwała Nr LXI/343/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie wydatków, które nie wygasają w 2022 roku  

wraz z upływem roku budżetowego 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na 2022 r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

Uchwała Nr LXI/344/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 grudnia 2022 r. 

 w sprawie zmian w budżecie na 2022 r. została przyjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymującymi się”. 

Zestawienie z głosowania 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Nr LXI/344/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmian w budżecie na 2022 r.  

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa  w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLIII/256/2021 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów omówiła Skarbnik Gminy – Pani 

Joanna Błażuk.  

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

Uchwała Nr LXI/345/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 grudnia 2022 r. 

 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/256/2021 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 16 grudnia 

2021 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów została 

przyjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymującymi się”. 

Zestawienie z głosowania 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXI/345/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/256/2021 Rady Miejskiej Mieroszowa  

z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie przyjęcia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Wałbrzyskiego omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

Uchwała Nr LXI/346/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 grudnia 2022 r. 

 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Wałbrzyskiego została przyjęta 14 

głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymującymi się”. 

Zestawienie z głosowania 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXI/346/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Wałbrzyskiego 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie planu pracy Komisji 

Ogólnej na I półrocze 2023 rok omówiła Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta 

Studnicka. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 
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Uchwała Nr LXI/347/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 grudnia 2022 r. 

 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2023 rok została przyjęta 

14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymującymi się”. 

Zestawienie z głosowania 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXI/347/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2023 rok 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na I półrocze 2023 r.  omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan 

Mariusz Mync. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z prośbą o przeprowadzenie jeszcze jednej kontroli 

mianowicie kontroli wydatków w dz. 750 Administracja publiczna rozdział Promocja jednostek 

samorządu terytorialnego od 2019 do 2021 r. Taka kontrola cyklicznie była wykonywana  

w ramach poprzedniej kadencji i myślę, że byłoby dobrze, żebyśmy poznali wyniki takiej 

kontroli. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync powiedział, że taka kontrola jest 

na ukończeniu i dotyczy roku 2021. Jesteśmy w trakcie pisania protokołu z tej kontroli. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem kiedy możemy się spodziewać wyników 

tej kontroli. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync odpowiedział, że w styczniu 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 



11 
 

Uchwała Nr LXI/348/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 grudnia 2022 r. 

 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2023 r.  została przyjęta 

15 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymującymi się”. 

Zestawienie z głosowania 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXI/348/2022 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2023 r.   

stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych  

w zakresie realizacji zadań OPS w Mieroszowie w 2021 roku omówił Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync. 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że imponujący jest zakres pracy OPS, współpraca 

układa się bardzo dobrze, doceniamy jako sołectwo to co udało się zrobić przy okazji 

współpracy w ramach projektu, który był przeprowadzony w sołectwach w 2022 r. Radna 

zwróciła się z pytaniem odnośnie niebieskich kart, czy 20 kart zostało zamkniętych a doszło 11 

nowych niebieskich kart, czyli mamy rozumieć, że jest lepiej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odpowiedział, że do zespołu interdyscyplinarnego 

wpłynęło 11 wniosków niebieskiej karty oraz 16 kontynuowano z lat ubiegłych. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem o to znaczy, że zakończono postępowanie 

w przypadku 20, że było jeszcze więcej o 20. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że wszystkich objętych było 25 rodzin, w 

2021 r. zakończono 20 kart niebieskich z czego 8 zakończono z uwagi na ustanie przemocy 

oraz zrealizowanie indywidualnego planu i 12 zakończono z uwagi na brak zasadności 

podejmowania działań 
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Radna – Pani Maja Sadowy czyli można przyjąć, że jest lepiej, bo 20 postępowań się 

zakończyło, rozpoczęło się 11. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych  

w zakresie realizacji zadań OPS w Mieroszowie w 2021 roku 

stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych  

w zakresie działań MCK w celu ograniczenia kosztów utrzymania obiektów  

przy ul. Hożej omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Grażyna Majkowska powiedziała, że oszczędności wykazane nijak mają się 

do działalności obiektu. Widziałabym, że są te oszczędności, gdybym wiedziała ile działań było 

podjętych, z ilu godzin korzystała szkoła, ile godzin trwają zajęcia sportowe i inne zajęcia, które 

odbywają się w tej Sali. Na podstawie tego wiadomo byłoby, że zużycie jest mniejsze. Mamy 

tutaj odniesienie do zużycia energii i gazu, nie pokazuje nam, jaki wpływ miało to na działanie 

placówki. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync odpowiedział, że hala jest 

użytkowana w taki sam sposób cały czas, do godz. 16 ma zajęcia szkoła, po tej godzinie 

odbywają się różne zajęcia m.in. Taekwondo, UKS, wspinaczka. Harmonogram się nie 

zmienia, nie ma różnic, chyba, że w okresie świątecznym lub w czasie ferii. Nie ma sytuacji, 

które by odbiegały od normy, które by miały wpływ na zużycie. 

Radna – Pani Grażyna Majkowska powiedziała, że jeżeli chodzi o zużycie energii to wiem, 

że zostały wymienione żarówki, które je zmniejszają, natomiast jeżeli chodzi o zużycie gazu, 

to rozumiem, że w miesiącach wakacyjnych dzieci nie korzystają z Sali, zużycie jest wówczas 

małe, ale miesiąc luty jest takim miesiącem, który w wykazach zużycia uderza. Mieliśmy 
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pandemię i były też też ferie zimowe a zużycie jest wówczas największe. Czy to zużycie 

zależało od korzystania z tej Sali, bo na przykładzie miesiąca lutego z tego nie wynika. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że jeżeli chodzi o zużycie gazu to ono tak 

wprost nie wynika z użytkowania Sali, bo obiekt musi być ogrzewany czy zajęcia się odbywają 

czy nie, bardziej zależy to od warunków atmosferycznych. Ogrzewanie musi cały czas 

funkcjonować. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka zwróciła się z pytaniem co z kotłem, który 

został odłączony czy część pomieszczeń jest nieogrzewane czy w jakiś sposób to wpływa na 

temperaturę, czy on był niepotrzebny. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odpowiedział, że kotłownia hali sportowej przy ul. 

Hożej była zbudowana z rozmachem, ponieważ była przewidziana do ogrzewania szkoły, która 

miała tam powstać. W związku z tym zamontowano tam dwa piece jeden duży drugi mały, te 

dwa piece musiały pracowały ponieważ były w konstrukcji kaskadowej były sprzęgnięte ze 

sobą. Ten większy piec zarządzał mniejszym i musiały pracować oba. W tej chwili sterowanie 

przeniesiono na mniejszy piec, który jest wystarczający do ogrzewania obiektu hali a większy 

jest w tej chwili wyłączony.  

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka powiedziała, że można przyjąć, że 

oszczędności na zużyciu gazu jest spowodowane odłączeniem pieca 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync odpowiedział, że między innymi 

też, na to się składa wiele innych czynników. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że na str. 3 zmniejszenie zużycia gazu porównujecie 

z ilością zamówioną a nie zużytą, czy to jest równoznaczne. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że ilości zamówione to są ilości 

przewidywane przez dostawcę w związku z użyciem z poprzednich lat 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że wprost można przełożyć to na zużycie roku 2021, 

czyli tutaj widać oszczędności i jest to imponujące Radna zwróciła się również z pytaniem 

dlaczego w sierpniu nie ma w ogóle zużytego gazu. Czym było to spowodowane 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odpowiedział, że kotły były wyłączone zupełnie. 
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Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że w protokole jest informacja, że na przestrzeni 

kilku miesięcy, a tylko w sierpniu jest zerowe zużycie gazu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że wyłączono ogrzewanie całkowicie od 

czerwca do października, ale wchodziło w to jeszcze podgrzewanie ciepłej wody, a w sierpniu 

nie było podgrzewania, nie było zajęć w tym okresie. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że na str. 2 w pkt 6 jest informacja, że złożono 

oświadczenie, czy jest to oświadczenie, które gwarantuje niższą cenę gazu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odpowiedział, że tak, chodzi o zamrożenie cen gazu. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że powinno nam to dać do myślenia, ile można 

zaoszczędzić, oczywiście nie doprowadzając do dewastacji, kradzieży itp. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że oszczędności w MCK na Sali na ul. Hożej są 

widocznie, działanie w dobrym kierunku. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych  

w zakresie działań MCK w celu ograniczenia kosztów  

utrzymania obiektów przy ul. Hożej 

stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Ad. 17. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że jeżeli w dniu obrad zostaje wysłany jakiś projekt 

uchwały, to proszę o informację na początku obrad, że jest to na mailu. Bardzo podoba mi się 

materiał wysłany w jednym załączniku, zaoszczędzi to mnóstwa pracy i możemy sobie 

nawzajem pracy oszczędzić. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński powiedział, że chciałbym życzyć 

Szczęśliwego Nowego Roku, chciałbym życzyć również żebyśmy mogli tankować na stacji 

Orlen przy ul. Wałbrzyskiej, jest już pozwolenie na budowę. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Violetta Kopka powiedziała, że również życzę 

Państwu Szczęśliwego Nowego Roku oby był lepszy niż ten. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Ad. 18. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła LXI sesję Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 

 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


